
Katwijk 16 juni 2023 

 

Betreft: Vragen ex. artikel 41 RvO (mindervalide)toiletten in de gemeente Katwijk 

 

Geacht college, 

 

De fracties van CDA en PvdA vragen al jaren aandacht voor het onderwerp toegankelijkheid in de 

Katwijkse gemeenteraad. Onze bijzondere aandacht hebben ook de openbare toiletten. Op 28 maart 

2019 is de motie ‘Openbaar toegankelijke mindervalidetoiletten op zondag’1 (ingediend door 

ondergetekenden) door de gemeenteraad aangenomen. Het toenmalige college heeft daar uitvoering 

aan gegeven door de firma Huschka opdracht te geven op zondag de mindervalidetoiletten te openen 

in de parkeergarage op de boulevard.  

Daarnaast is op 4 november 2021 de motie ‘meer openbare toiletten in de centra binnen de 

gemeente Katwijk’2. besproken in de gemeenteraad. Het doel van de motie was om voldoende 

openbare toiletten te realiseren in de gemeente Katwijk.  Deze motie is uiteindelijk ingetrokken, 

omdat het college heeft aangegeven meer toiletten openbaar toegankelijk te maken. De maatregelen 

die zijn voorgesteld bestonden uit het activeren van ondernemers om openbare toiletten meer 

zichtbaar te maken en een update van de kaart van de app Ongehinderd.  

Onze fracties willen dit onderwerp graag weer aan de orde stellen. Wij hebben namelijk 

geconstateerd dat de toiletten (in de garage op de boulevard) op verschillende dagen niet geopend 

zijn. Wij verwachten meer inzet voor meer openbare toiletten Vandaar dat wij de volgende vragen 

hebben. 

 

1. Is het college op de hoogte dat de toiletten in de parkeergarage op de boulevard vaak niet 

geopend zijn? Wat vindt u hiervan? Welke actie gaat u ondernemen om dit probleem blijvend 

te verhelpen? 

2. Welke afspraken zijn er momenteel met de beheerder om te voorkomen dat toiletten 

gesloten zijn? 

3. Welke uitkomst heeft de gesprekken met de ondernemers opgeleverd voor het meer 

openbaar maken van toiletten en deze toiletten beter herkenbaar maken? 

4. Heeft het college nog steeds de ambitie om meer toiletten in de eerder genoemde apps op te 

nemen? 

a. Zo ja, wat is het plan van aanpak om deze ambitie te realiseren? 

b. Zo nee, waarom niet? 

5.  Wat is de ambitie met betrekking tot het aantal mindervalide toiletten in de centra van de 

gemeente Katwijk? 

6. Is het college van mening dat er op dit moment voldoende openstelling is van (minder)valide 

toiletten in de centra van de gemeente Katwijk? Zo ja, kunt u dit onderbouwen aan de hand 

van cijfers en mogelijkheden die er beschikbaar zijn voor toiletbezoek? 

 
1 https://katwijk.notubiz.nl/document/7537595/1#search=%22mindervalidetoiletten%22 
2 https://katwijk.notubiz.nl/document/10749365/1#search=%22mindervalide%20toiletten%22 



7. Is het college bereid om te bekijken welke extra mogelijkheden er zijn om meer openbare 

toiletten te realiseren of bestaande toiletten meer openbaar te maken in de centra van de 

gemeente Katwijk? 

a. Zo ja, op welk termijn kan de raad een voorstel hiervoor ontvangen? 

b. Zo nee, waarom niet? 

 

Wij ontvangen uw antwoorden graag en hopen dat u voor de zomervakantie van de scholen 

uitvoering kunt geven aan de openstelling van bestaande (mindervalide)toiletten. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jacco van Duijn   Matthijs van Tuijl 

CDA    PvdA 

 

 

 

 

 


